
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 23.4.2009 v Praze 
Přítomni: T. Dobrovský, J. Farkač, P. Chvojka, J. Jelínek, P. Kment, J. Růžička, T. Růžička, J. Schneider, 
V. Vrabec.  
Omluveni: A. Bezděk, J. Boháč, S. Boukal, M. Knížek, D. Král, Z. Laštůvka, V. Novák, J. Rolčík, V. Týr, J. 
Ch. Vávra. 
Program:  

1) kontrola zápisu z minulé schůze (J. Jelínek) 
2) www stránky společnosti (J. Schneider) 
3) redakční zpráva (J. Růžička) 
4) entomologické dny (J. Schneider) 
5) členské záležitosti (K. Farkačová) 
6) různé 

1. Kontrola zápisu: J. Jelínek zahájil schůzi. Zápis z minulé schůze byl zkontrolován. 
2. WWW stránky společnosti: J. Schneider: stránky jsou hotové, je třeba je naplnit informacemi. Výbor 

apeluje na předsedy poboček/sekcí, aby dodali základní informace o pobočce/sekci do 1.6.09 na e-
mailovou adresu produkce@quatrodesign.cz. Seznam členů (jména), díky číslu legitimace se členové 
mohou přihlásit a doplnit své údaje (číslo legitimace lze získat na sekretariátu). 

3. Redakční zpráva: J. Růžička: Supplementum 2008 bude nejdřív za 2 měsíce. Supplementum 2009 
vyjde do prosince 09. 

4. Entomologické dny: J. Schneider: Do dnešního data přihlášeno 62 účastníků, z toho 16 nečlenů.  
5. Členské záležitosti: Iva Rýzlerová, Lukáš Tůma a Luboš Kopr byli přijati za mimořádné členy. Hana 

Podskalská byla přeřazena na základě publikace mezi řádné členy. 
6. Různé: 

a. Informace o zařazení časopisu Klapalekiana do internetové databáze Scopus. Podmínky zjistí J. 
Růžička. 

b. P. Střítecký zažádal o přiložení letáku na výukové DVD Členovci do Klapalekiany, výbor 
rozhodne po shlédnutí DVD. 

c. J. Farkač dostává souhlas o darování tří kompletů Klapalekiany pro Ústřední kolo Biologické 
olympiády. 

d. J. Jelínek: žádost od Okrašlovacího spolku Zdíkovska o pomoc ve věci záchrany majky Meloe 
proscarabeus, která se vyskytuje na hruštickém poloostrově (CHKO Šumava) v místech, kde se 
chystá záměr "Rekreační park Lipno". Budou se tím zabývat V. Vrabec a J. Farkač. 

e. Výbor diskutoval problém aplikace Diazinonu v rybnících (informace od M. Boukala, 
prezentoval J. Schneider). Další (možnost podpory) zjistí J. Schneider do příštího výboru. 

f. Společnost dostala požadovanou dotaci (prezentoval J. Farkač, informace od V. Nováka). 
g. Příští schůze výboru bude 10. září od 15:30 ve Viničné 7. 

 
 
Zapsala Klára Farkačová 
Verifikovali přítomní členové výboru dne 23.4.2009. 
 
 


